
Protokół Nr 5 

 

z posiedzenia Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej Rady Gminy Pabianice 

z dnia 22 marca 2011 r.  

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli radni – członkowie Komisji obecni zgodnie z załączoną 

listą obecności stanowiącą zał. nr 1. do niniejszego protokołu, Wójt Gminy Pabianice 

H. Gajda, Kierownik d/s kultury fizycznej i sportu w gminie Pabianice M. Wieczorek. 

 

Tematyka posiedzenia Komisji: 

1. Stan rozwoju kultury wraz z bibliotekarstwem 

2. Omówienie materiałów na najbliższą sesję Rady Gminy.  

3. Sprawy różne. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej 

i Organizacyjnej M. Muszczak, który na wniosek Wójta zaproponował zmianę porządku 

posiedzenia to jest od przedstawienia projektu uchwały mającej być w porządku obrad 

najbliższej sesji w sprawie ważności wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej Rydzyny 

i pozostałych projektów uchwał przygotowanych przez Urząd Gminy na najbliższą sesje Rady 

Gminy  

Komisja zmianę porządku zaopiniowała przez aklamację.  

 

Ad. pkt. 1 

 

W sprawie projektu uchwały o ważności wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej wsi Rydzyny głos 

zabrał radca prawny Urzędu Gminy A. Jankowski, który przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie stwierdzenia ważności  wyborów w Rydzynach. 

„Pismem z dn. 23 lutego 2011 r., które wpłynęło do Urzędu Gminy 24 lutego 2011 r., 

mieszkańcy sołectwa Rydzyny zwrócili się do Wójta Gminy z wnioskiem o sprawdzenie, czy 

osoby biorące udział w zebraniu wiejskim w dn. 22 lutego 2011 r. miały uprawnienie do 

uczestniczenia w tym zebraniu, tj. czy miały czynne i bierne prawo wyborcze. 

W piśmie wskazano też na nieprawidłowości w działaniu Komisji Skrutacyjnej i zawarto 

wniosek o unieważnienie wyborów Sołtysa, gdyby potwierdziły się zarzuty. 

Artykuł 5 i 6 ustawy - Ordynacja wyborcza do rad gmin, rad powiatów i sejmików 

województw stanowią, że czynne prawo wyborcze posiada każdy obywatel, który w dniu 

głosowania ukończy 18 lat oraz stale zamieszkuje na obszarze działania danej rady i jest 

wpisany do prowadzonego w danej gminie stałego rejestru wyborców. 

Uchwałą nr V/49/99 Rady Gminy Pabianice z dn. 26 lutego 1999 r. uchwalony został Statut 

Sołectwa Rydzyny. 

Zgodnie z § 18 ust. 1 tego Statutu, prawo do udziału w zebraniu wiejskim mają uprawnieni 

mieszkańcy Sołectwa, zgodnie z § 8 niniejszego statutu. 
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Paragraf 8 stanowi zaś: Prawo do udziału w zebraniu wiejskim mają wszyscy mieszkańcy 

sołectwa zameldowani lub stale przebywający na obszarze sołectwa, posiadający czynne 

i bierne prawo wyborcze do rad gmin i nie pozbawieni z mocy prawa uprawnień wyborczych.  

Paragraf 18 ust. 3 w związku z § 10 ust. 2 stanowi, że zebranie wiejskie może podejmować 

prawomocne uchwały, jeżeli uczestniczy w nim co najmniej 1/10 uprawnionych mieszkańców 

sołectwa.  

Zgodnie ze stanowiskiem prezentowanym w piśmiennictwie a także w wyrokach sądów 

administracyjnych wydanych w zakresie w/w przepisów, miejsca zamieszkania - 

przebywania, o którym mowa w powołanym przepisie nie należy utożsamiać 

z zameldowaniem. 

Jednocześnie wskazuje się, że czynne prawo wyborcze na zebraniu wiejskim winno być 

weryfikowane na podstawie urzędowego zbioru, jakim jest stały rejestr wyborców na terenie 

gminy Pabianice. 

Z rejestru tego wynika, że na dzień 31 grudnia 2010 r. w sołectwie Rydzyny czynne prawo 

wyborcze miało 401 osób, zaś na dzień zebrania wiejskiego, tj. 22 lutego 2011 r., 406 osób. 

Dla potrzeb oceny legalności przeprowadzonych wyborów należało przyjąć tę drugą liczbę. 

1/10 z 406 daje 41 osób, co oznacza, że minimum taka liczba osób uprawnionych do 

głosowania musiała wziąć udział w zebraniu, by mogło ono dokonać wyboru Sołtysa 

i członków Rady Sołeckiej.  

Z listy obecności wynika, że wpisało się na nią 117 osób. 

Po zweryfikowaniu tej listy ze stałym rejestrem wyborców okazało się, że czynne prawo 

wyborcze miało 96 osób uczestniczących w zebraniu. 

Zgodnie z powyższym wyliczeniem liczba ta była wystarczająca dla przeprowadzenia 

wyborów. 

W czasie zebrania wybrana została też 5 - osobowa Komisja Skrutacyjna. 

Zgodnie ze Statutem Sołectwa - § 19 ust. 2, skład tej Komisji określony został na 3 osoby. 

Nie budzi wątpliwości, że do składu komisji mogły zostać wybrane osoby, które miały czynne 

prawo wyborcze. 

Z dokumentów wynika, że do składu tej Komisji wybrano większą niż wymagana liczbę osób, 

w tym jedną osobę nieuprawnioną.   

Jest to niewątpliwie nieprawidłowość, która nie powinna mieć miejsca – nie miała ona jednak 

wpływu na ocenę legalności wyboru i pracy Komisji Skrutacyjnej, bowiem mogła ona działać 

w składzie 3 osobowym a więc zgodnym z zapisem Statutu. 

Skoro w wyborze Sołtysa brało udział 96 osób posiadających czynne prawo wyborcze, to była 

to wystarczająca liczba dla ukonstytuowania się zebrania i dokonania wyboru. 

Paragraf 19 ust. 7 stanowi: głosowanie odbywa się w ten sposób, że mieszkaniec sołectwa 

stawia znak ”X” przy nazwisku kandydata, na którego oddaje swój głos. Dla ważnego wyboru 

wymagana jest bezwzględna większość głosów obecnych na zebraniu mieszkańców (50 + 1). 

Zgodnie z ust. 8, w przypadku braku uzyskania przez któregoś z kandydatów bezwzględnej 

większości głosów, głosowanie powtarza się z pominięciem kandydata, który uzyskał 

najmniejszą liczbę głosów. 

Z protokołu Komisji Skrutacyjnej wynika, że kandydat na Sołtysa Pan N. otrzymał 45 głosów 

a kandydat P. K.H. otrzymała 70 głosów. 
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Gdyby od tej liczby głosów odjąć 21 głosów osób nieuprawnionych do głosowania to i tak 

okazuje się, że ten kandydat uzyskał 49 głosów a więc bezwzględną wymaganą liczbę 

głosów.   

Rada uznała iż brak jest podstaw do stwierdzenia, że wybory Sołtysa zostały przeprowadzone 

z naruszeniem prawa skutkującym konieczność ich unieważnienia. 

Z uchwalonego Statutu wynika, że nie określono w nim ilości osób wchodzących w skład 

Rady Sołeckiej. Oznacza to, że liczba tych osób winna być każdorazowo uchwalona przez 

zebranie przed przystąpieniem do wyborów. 

Z protokołu zebrania nie wynika jednak by uchwała w w/w zakresie była podjęta. 

Ponadto zgodnie z § 19 ust. 11 w sposób określony w ust. 2 do 9 przeprowadza się wybory 

członków Rady Sołeckiej z tym zastrzeżeniem, że w skład Rady Sołeckiej wchodzą ci 

spośród kandydatów, którzy otrzymali największą ilość głosów –  minimum 50+1. 

Należy mieć przy tym na uwadze, że ta minimalna bezwzględna ilość głosów zgodnie z w/w 

uwagami to 49 osób.  

Sołtys Krystyna Herbik zaproponowała, by do Rady Sołeckiej zgłaszać kandydatów z każdej 

kolonii wsi Rydzyny i tak się też stało. Zgłoszonych zostało 9 kandydatów i wszystkie te 

kandydatury poddane były pod głosowanie. 

Następnie Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że najwięcej głosów otrzymało 7 osób.  

Stwierdzić jednak należy, że trzy z tych 7 osób nie uzyskały bezwzględnej ilości głosów.  

W paragrafie 19 ust. 12 określone zostały formalne wymagania, jakie winien spełniać 

protokół Komisji Skrutacyjnej. 

Spełnienie tych wymagań jest niezbędnym warunkiem dla oceny prawidłowości głosowania.  

Protokół skrutacyjny sporządzony przez Komisję nie spełnia tych wymagań. Nie określa 

liczby głosów ważnych i nieważnych. 

Ponadto w wyniku sprawdzenia dokumentów, w szczególności listy obecności na zebraniu, 

stwierdzono, że do Rady Sołeckiej wybrany został jako jej członek P. P.K. 

Osoba ta nie jest zameldowana na terenie Gminy i nie jest ujawniona w stałym rejestrze 

wyborców, tym samym nie posiadała biernego i czynnego prawa wyborczego. 

wskazane nieprawidłowości zdaniem Rady uzasadniają stwierdzenie, że wybory do Rady 

Sołeckiej przeprowadzone zostały z istotnym naruszeniem wymagań formalnych, które miały 

wpływ na wynik tych wyborów. 

Tym samym Rada uznała, że uzasadnione jest stwierdzenie nieważności tych wyborów. 

Radca Prawny Urzędu Gminy poinformował, że powyższa informacja jest uzasadnieniem do 

projektu uchwały w sprawie ważności wyborów sołtysa i rady sołeckiej.  

Ponadto radca prawny poinformował, że Przewodniczący Rady zwrócił się z pismem 

o dokonanie aktualizacji i szczegółowego doprecyzowania statutów sołectw, ponieważ  statut 

obowiązujący dotychczas w obecnym czasie jest za mało precyzyjny.  

Głos zabrał radny K. Gąsiorek, który sprawował funkcję Przewodniczącego zebrania 

sołeckiego w Rydzynach i poinformował, że w zebraniu uczestniczyło wyjątkowo dużo ludzi, 

nigdy dotychczas na żadnym zebraniu w Rydzynach nie odnotowano tak dużej frekwencji. 

Poza tym na zebraniu był bardzo duży chaos, momentami przeradzało się w osobisty atak 

trudno było opanować sytuacje. 
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Radca prawny powiedział, że w protokole z zebrania sołeckiego pominięto wiele ważnych 

spraw, które miały miejsce. 

Głos zabrała Sekretarz Urzędu Gminy J. Słubik i poinformowała, że Statuty Sołectw 

obowiązujące dotychczas uchwalane były w roku 1999. Były one szeroko konsultowane 

z radami sołeckim, obecnie czasy jednak uległy zmianie i należy statut faktycznie dostosować 

do obecnej sytuacji, bardziej je sformalizować. Wsie bardzo się rozbudowały, zamieszkuje 

w nich dużo ludzi z miasta.  

W nowych statutach zdaniem Sekretarz Gminy trzeba będzie zapisać dokładnie sposób 

powiadamiania o zebraniu wiejskim dotyczącym wyborów sołtysa i rady sołeckiej i na pewno 

należy przyjąć formę obwieszczeń i na pewno należy działać z dużym wyprzedzeniem. Listy 

mieszkańców mających czynne i bierne prawo wyborcze trzeba będzie przygotować 

w Urzędzie Gminy.  

Jeżeli chodzi o sołectwo Rydzyny Sekretarz poinformowała, że po przeprowadzonych 

wyborach w dniu 22 lutego wpłynęło kilka pism z sołectwa do Urzędu Gminy, między innymi 

o przeprowadzenie kontroli, ponieważ sołectwo to jako jedyne posiadało środki finansowe 

pozyskane z tytułu użytkowania budynku starej szkoły.  

Radny K. Gąsiorek – mieszkaniec sołectwa Rydzyny poinformował, że rada sołecka z tych 

środków wspierała straż, spółkę wodną, szkołę.  

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji M. Muszczak podał do głosowania projekt 

uchwały w sprawie ważności wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej wraz z uzasadnieniem do 

głosowania.  

Komisja Samorządowo – Społeczna i Organizacyjna przedłożony projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem zaopiniowała pozytywnie w głosowaniu jednomyślnie.  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

Następnie Wójt Gminy przedłożył Komisji kolejno pozostałe projekty uchwał znajdujące się 

w porządku obrad VI sesji Rady Gminy mającej odbyć się 31 marca 2011 r., a będące w 

zakresie kompetencji Komisji Samorządowo Społecznej i Organizacyjnej  

Projekt uchwały o numerze roboczym VI/D/2011 w sprawie zmian w budżecie gminy 

Pabianice polegający na przesunięciu środków między działami w związku z wolnymi 

środkami jakie znajdują się w dz. 710 w wysokości 75 tys. zł.: na opłaty związane 

z ewentualnymi nowymi trasami komunikacyjnymi (np. Pabianice – Rydzyny) 50 tys. zł. i 25 

tys. zł. na zwiększenie środków w dz. Ochrona Zdrowia w Petrykozach z przeznaczeniem na 

cele rehabilitacyjne.  

Komisja zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu jednomyślnie. Projekt uchwały stanowi 

zał. nr 3 do protokołu  

Kolejny projekt uchwały o numerze roboczym VI/E/2011 w sprawie zmian w budżecie gminy 

Pabianice dotyczy pozyskanych kwot z Ministerstwa Finansów - jest to ostateczna kwota 

subwencji oświatowej wyższej o 30.364 zł w stosunku do planowanej. 

O kwotę te proponuje się zwiększyć wydatki na dokształcanie i doskonalenie nauczycieli 

w gimnazjum w wysokości  9.800 zł.  

Podobnie proponuje się zwiększyć o kwotę 3.300 zł. plan na fundusz socjalny dla emerytów 

i rencistów, który po ostatecznym przeliczeniu należy zwiększyć o kwotę 3.300 zł. Kwotę 

17.264 zł proponuje się zwiększyć na transport lokalny w związku z nowo utworzonymi 

liniami komunikacyjnymi Pabianice Janowice oraz planowaną linią do Rydzyn. 
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Projekt uchwały został zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu – jednomyślnie i stanowi 

zał. nr 4 

Projekt uchwały o numerze VI/F/2011 w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego w budżecie gminy Pabianice na 2012 r. z Projekt uchwały został 

zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu – jednomyślnie i stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

Projekt uchwały o numerze roboczym VI/G/2011 r w sprawie określenia warunków i trybu 

finansowania zadania własnego, polegającego na sprzyjaniu rozwojowi sportu na terenie 

Gminy przedstawił kierownik d/s kultury, kultury fizycznej i sportu M. Wieczorek,. 

Poinformował, że ten projekt uchwały wnosi drobne poprawki w związku z uwagami RIO 

w Łodzi do Uchwały NR V/31/2011 Rady Gminy Pabianice z dnia 24 lutego 2011 r. przyjętej 

na poprzedniej sesji.  

Projekt uchwały Komisja zaopiniowała w  głosowaniu jednomyślnie i stanowi on zał. nr 6 do 

niniejszego protokołu.  

Po przedłożeniu projektu uchwały Nr VI/H/2011 w sprawie zmian w budżecie gminy 

Pabianice na 2011 r., w którym planuje się przeznaczenie kwoty 3.240 zł. na dotację celową – 

pomoc finansowa udzielona między jednostkami samorządu terytorialnego na dofinansowanie 

własnych zadań bieżących jednocześnie pomniejszając o taką samą kwotę w dz. oświata 

i wychowanie w rozdz. 80146 dokształcanie i doskonalenie nauczycieli grupa wydatków: 

statutowe Przewodniczący Komisji M. Muszczak poinformował, że w Ośrodku Dokształcania 

Nauczycieli wykłada nauczyciel z terenu Gminy Pabianice p. D. i na pewno jest to 

zaszczytem dla naszej gminy. 

Radna Z. Kasperska wyraziła sprzeciw co do tego, aby zabierać środki finansowe z dz. 

dokształcanie nauczycieli – wydatki statutowe do dz. dokształcanie i doskonalenie: dotacje. 

I wspierać Powiatowy Ośrodek Dokształcania Nauczycieli.  

Wójt Gminy powiedział, iż uważa, że skoro Gmina rozpoczęła na ten rok szkolny taką dotację 

to powinna zakończyć cały rok szkolny tj. do czerwca 2011. 

Radna Z. Kasperska zwróciła uwagę, ze w tej sprawie powinni wypowiedzieć się nauczyciele.  

Przewodniczący Komisji M. Muszczak – nauczyciel – powiedział, że korzysta z dokształcania 

w tym ośrodku, jest zadowolony, uważa za słuszne, aby dotować ten ośrodek zwłaszcza , że 

jednym z wykładowców jest nauczyciel z terenu gminy.  

Radna A. Marciniak poinformowała, że z komentarzy rodziców i nauczycieli uzyskała 

informację, iż nauczyciel z naszej szkoły będący wykładowcą w Powiatowym Ośrodku 

Doskonalenia Zawodowego zaniedbuje obowiązki w szkole na terenie gminy w której jest 

zatrudniony. Rodzice mają z nim utrudniony kontakt jak i dzieci na tym również cierpią, 

ponieważ mają często lekcje zastępcze. Jednak jest zdania, aby podpisaną już umowę 

dociągnąć do końca roku szkolnego to jest czerwca 2011.  

Komisja w związku z powyższym postawiła wniosek o zobowiązanie Wójta Gminy 

Pabianice do sprawdzenia prawidłowości nauczania przez p. D. w Gimnazjum 

w Piątkowisku w kontekście pracy w Ośrodku Doskonalenia Zawodowego. Czy 

zatrudnienie w Ośrodku Doskonalenia Zawodowego nie koliduje z pracą w Gimnazjum. 

Wniosek został przyjęty w głosowaniu jednomyślnie.  

Projekty uchwał o numerach roboczych VI/H/2011 i VI/J/2011 zostały poddane do 

głosowania jednocześnie i zaopiniowane przez Komisję 6 głosami za, przy 1 głosie 

przeciwnym. Projekty uchwał stanowią załączniki do niniejszego protokołu o numerach: 

Nr VI/H/2011 zał. nr 7, Nr VI/J/2011- zał. nr 8  
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Projekt uchwały Nr VI/J/2011 w sprawie zmian w załączniku Nr 1 i 2 do Uchwały Nr 

IV/19/2011 Rady Gminy Pabianice z dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pabianice na lata 2011 – 2014 został zaopiniowany 

przez Komisję w głosowaniu jednomyślnie i stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

 

Ad. pkt. 2 

Kierownik d/s kultury, kultury fizycznej i sportu M. Wieczorek przedłożył obszerną 

informację na temat działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Bychlewie wraz z filiami, 

oddziałem dla dzieci i punktem bibliotecznym.  

Informacja stanowi pisemny zał. nr 10 do niniejszego protokołu.  

W temacie kultury poinformował, że działa Zespół Pieśni i Tańca „Bychlewianka” pod 

przewodnictwem Pani O., która w niedługim czasie wróci z urlopu macierzyńskiego. 

W czasie kiedy przebywała na urlopie macierzyńskim, zastępstwo było pełnione. Zespół 

pracował bez przerwy i na pewno nie cofnął się w rozwoju twórczym.  

Praca w Gminnej Orkiestrze Dętej w Górce pabianickiej również przebiega bez zakłóceń. 

Dyrygenturę sprawują Pan K. i Pan S.  

W orkiestrze działa bardzo dużo młodzieży. Zaplecze instrumentów jest dobre, ponieważ 

kilka lat temu było dość duże doposażenie sfinansowane z budżetu gminy. 

Imprezy kulturalne odbywają się na terenie gminy cyklicznie i na ile pozwalają nam 

fundusze.  

Bardzo cenione są inicjatywy oddolne jeżeli chodzi o przeprowadzanie różnego rodzaju 

imprez. Coraz więcej właśnie takich odbywa na naszym terenie. Są to imprezy wymyślane 

przez mieszkańców, które integrują społeczeństwo, są dofinansowywane z budżetu gminy. 

Dożynki natomiast odbywają się w cyklu dwuletnim.  

Jeżeli chodzi o działalność sportową, to działają na terenie gminy kluby, stowarzyszenia. 

Funkcjonuje 5 klubów sportowych i 1 stowarzyszenie w Rydzynach.  

Stowarzyszenie w Rydzynach wydzierżawiło od starej szkoły obiekt i urządziło boisko 

wielofunkcyjne; do piłki ręcznej, plażowej itp. Jest to przykład „zrywu oddolnego” 

mieszkańców i na pewno do naśladowania.  

Pozostałe kluby działające na terenie gminy to kluby amatorskie sportowe, w których działają 

drużyny w klasie „A ” 

Kluby te pochłaniają dość duże środki z budżetu gminy.  

Kierownik M. Wieczorek poinformował także, że dobiegają końca prace adaptacyjne 

świetlicy wiejskiej w Woli Żytowskiej. Zakończyła się już dostawa sprzętu sportowego. 

Świetlica będzie dostępna bezpłatnie dla mieszkańców gminy.  

 

Ad. pkt. 3.  

 

W sprawach różnych Przewodniczący Komisji przedstawił pismo, skierowane przez 

Przewodniczącego Rady do zaopiniowania przez Komisję Samorządowo-Społeczną 

i Organizacyjną. 
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Pismo z dnia 08.03.2011 r. data wpływu do Urzędu Gminy 15.03.2011 – mieszkańców wsi 

Wysieradz , którzy zwracają się z prośbą o wyłączenie ich miejscowości z sołectwa Janowice 

– Huta Janowska, a włączenie do sołectwa Żytowice. Kserokopia pisma w załączeniu do 

protokołu.  

Radna wsi Żytowice D. Szczesik poinformowała, że sołectwo Żytowice akceptuje prośbę 

mieszkańców wsi Wysieradz w sprawie włączenia j mieszkańców wsi Wysieradz do sołectwa 

Żytowice.  

Komisja po zapoznaniu się z powyższym tematem przychyla się do prośby mieszkańców wsi 

Wysieradz.  

Wójt Gminy H. Gajda zabierając głos poinformował, że wpłynęło pismo do Urzędu Gminy od  

osoby, która chciałaby wynająć od gminy Pabianice pomieszczenie na prowadzenie 

działalności gospodarczej polegającej na analizie i rekonstrukcji wypadków drogowych.  

Wójt poinformował, że na terenie gminy są pomieszczenie wolne, ale są to mieszkania 

zabezpieczone na wypadek tzw. „klęski”. Ponadto Wójt powiedział, że coraz częściej 

zdarzają się przypadki na naszym terenie gdzie ludzie zgłaszają się z prośbą o zabezpieczenie 

dla nich tzw. mieszkania socjalnego. Mamy taką rodzinę Państwa P. z Piątkowiska.  

Przewodniczący Komisji M. Muszczak przedstawił pismo skierowane do Komisji, od 

Przewodniczącego Rady o podjęcie pracy przez Komisję i w porozumieniu z Sekretarz 

Gminy i Radcą Prawnym Urzędu Gminy polegających na uaktualnieniu Statutów Sołectw.  

Na tym posiedzenie Komisji zakończono.  

 

 

 

      Posiedzeniu przewodniczył: 

      Przewodniczący Komisji  

      Samorządowo Społecznej i Organizacyjnej 

 

       Marek Muszczak  

 

Protokołowała: 

 

Urszula Czerwonka  

  


